
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbal

Sinteza d.ezbaterilor gedin{ei extraordinare a
Consiliului Jude{ean Neam( din 17 februarie202l, ora 15:30,

intocmitilinbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan(a de
Urgen{[ a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ

Lucrdrile qedintei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La gedin!6
participd de drept secretarul general al judetului, precum gi qefii serviciilor de specialitate
din cadrul Consiliului Judetean.

Domnul lonel Arsene - Bund ziual Doamnelor gi domnilor consilieri, permiteli-mi
s5 declar deschise lucr6rile qedintei extraordinare aConsiliului Judelean Neam! pentru care
ali fost convocali in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgen![ a Guvernului
nr.57 120 19 privind Codul administrativ.

L a qedinld nu abs ent eazd, niciun consilier j udelean.
Constat6nd cd la aceastd gedinld sunt prezenti 34 consilieri judeleni din totalul de

34 consilieri in funclie, la care se adaugd preqedintele Consiliului Judefean, declar qedinla
ca fiind legal constituit[.

Prezen\a s-a fbcut de cdtre secretarul general al judefului.
In conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul procesului-verbal al qedinlei desfdquratdindata de 10 februarie202l.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?

Domnul Florin Adrian-Hop$a - (neinteligibil) l-a!i trimis?
Doamna Daniela Soroceanu - Ce anume?
Domnul Florin Adrian-Hopqa - Procesul verbal.
Doamna Daniela Soroceanu -Normal.
Domnul Florin Adrian-Hopqa - Ok, ok.
Domnul Ionel Arsene - Cine este ,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Ali votat,, pentru" qi acum votali,,abfinere"?
Domnul Florin Adrian Hop;a - Nu, am ridicat mdna s[ iau cuvdntul.
(2,,ablineri" Florin-Adrian Hopqa qi Valentin-Constantin Stavarache)
Doamna Daniela Soroceanu - SA motiveze abfinerile, conform Codului

Administrativ.
Domnul Ionel Arsene - Motivali ablinerea, domnule Hopga!
Domnul Florin Adrian-Hopqa -Nu l-am citit. c6nd a fost trimis?

1



Doamna Daniela Soroceanu - Astdzi.
Domnul Florin Adrian-HopSa - La ce ord?
Doamna Daniela Soroceanu - Avem confirmarea.
Domnul Florin Adrian-Hopqa - La ce ord, afost trimis?
Doamna Daniela Soroceanu -La 13:15 cred. La 13:13 minute.
Domnul Bogdan Buhuqanu - cine citeqte doamndla volan, asta?
Domnul Ionel Arsene - Cu 33 voturi ,,pentru" qi 2 ,,ablineri"(Florin-Adrian

Hopqa qi Valentin-Constantin Stavarache), procesul-verbal a fost aprobat.

Ordinea de zi propus[ pentru aceastd qedinJd este cea comunicat6
dumneavoastrd:
l.Proiect de hotdr0re privind alegerea vicepreqedinlilor Consiliului Jude{ean Neamt;
2.Diverse.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 35 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobati.

Inainte de a trece
o precizare.

la primul punct, secretarul general al jude{ului doreqte sd facd

Doamna Daniela Soroceanu - in conformitate cu prevederile Ordonanlei de
Urgenld a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ, dacd" aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obliga{ia s6 anun{ali
la inceputul ;edinfei. Hotdrdrile adoptate cu neresp ectarea acestor aispozilii legale sunt
nule de drept.

Nu s-a anunlat nimeni, domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Mulqumesc. Intr[m in ordinea de zi.

I. Proiectul de hotlrire privind alegerea vicepregedin(ilor Consiliului
Jude{ean Neam{.

Rog comisia juridicd sdprezirfie avizul la acest proiect.
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.

Pentru acest proiect, vE propun urmdtoarea procedurd:
Conform prevederilor legale in vigoare, vicepreqedinlii consiliului judelean se aleg prin
vot secret, cu majoritate absolutd.

La delibetarea qi adoptarea acestor hotdr0ri, participd qi voteaz[ qi consilierul judelean
care candideazdla funclia de vicepreqedinte.
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Pe buletinele de vot se vor inscrie toate propunerile nominale pentru cei doi
vicepreqedinli.

Votul se expriml prin folosirea cuvdntului "DA", in funclie de optiunea dumneavoastrd,
in interiorul casetei cu numele fiecdrui candidat. Astfel, obligatoiiu se va aplica,,DA,'
pentru fiecare candidat pe care consilierul doreqte sd il aleag6. Pentru candidalii pe care
consilierul judefean nu doreqte sd-i aleagS, casetele vor rlmdne neqtampilate.

Pentru ca buletinul de vot sd fie valabil, se vor exprima maxim dou6 op{iuni ,,DA,,.

Vor fi nule qi nu se vor lua in calcul buletinele de vot pe care sunt exprimate mai mult de
doud opliuni ,,DA", cele pe care nu a fost exprimatd nicio opfiune, p.Lrr- qi cele pe care
se constatd semne distinctive.

Secretarul general al judefului va chema consilierii judefeni, in ordine alfabetic6, iar
aceqtia se vor prezenta, pe rdnd, la cabina de vot. Dupd primirea buletinului de vot vor
intra in cabina de vot, iqi vor exprima opfiunile, vor impdturi buletinul de vot ia4laieqire,
vor introduce buletinul de vot in urn6.

supun la vot propunerea cu privire la modaritateade vot:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotrivl"?
Se abline cineva?
Cu 35 voturi o'pentru", propunerea a fost aprobat[.

Vreau sd fac propuneri pentru majoritatea constituitdlanivelul Consiliului Judelean
,,Alian[a pentru Modernizarea Neam]ului", Partidul Miqcarea Popular[ gi pro Romlnia
are urmdtoarele doud propuneri: domnul Dragog Victor Chitic qi doamna Mdd6lina
Veronica Ciubotaru. Vd rog sd faceli propuneri!

Doamna Mihaela-Elena Isciuc - Din parteaPNl, domnul Florin-Adrian Hopqa.
Domnul Ionel Arsene - Doar atdt?
Doamna Mihaela-Elena Isciuc - Din parteapNl, da.
Domnul Ionel Arsene - USR?
Domnul Florin Adrian Hopqa - usR nu are (neinteligibil).
Domnul Ionel Arsene - Nu aveli propuneri?
Domnul Florin Adrian Hopga -Aq vrea s6-l propun pe domnul Catdlin Chilei.
Domnul Ionel Arsene - Sunt urmdtoarele propuneri: domnul Dragoq Vicior Chitic,

doamna M[ddlina-Veronica Ciubotaru, domnul Fiorin-Adrian Hopqa !i do-nul C6tdlin
Chilei.

Buletinele se completeazd", se multiplicd, se inmdneazd comisiei de numdrarc a
voturilor.



Vreau sd discutim despre informlrile pe care le-ali cerut dumneavoastrl, domnule
Florin Zaharia. Cu privire la refelele electrice aeriene (neinteligibil) troleibuze,afi primit
informarea noastrd?

Domnul Florin Zaharia- Am primit, dar n-am avut timp sd (neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - Noi v-am mai fdcut o informare in 02. \Z.ZOZO tot pe

subiectul acesta ;i infeleg cd au mai fost niqte clarificdri.
Domnul Florin Zahatia- Voiam o clarificare dac[ exist[ un memoriu tehnic care sd

ateste starea cablurilor care si necesite demontarea qi dezafectarea refelei (neinteligibil),
memoriu tehnic, nu (neinteligibil).

Domnul lonel Arsene - Vreli sd vd citesc completarea sau e suficienta informarea?
Domnul Florin Zaharia- E suficient. Pe mail o s5 verific. Dacdmai amneclaritdli,

o s[ vd (neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - in regu16. Mai avem aici o informare cu strada Izvoare. Aqa

cum qtifi, strada asta am preluat-o noi de la Prim[ri aPiatraNeam! in20l6,era intr-o stare
avansatd'pentru cd noi, la momentul oportun am iniliat un proiect pe fonduri europene in
momentul respectiv, pe axa strategicd in regiunea N-E. DJtorita procedurilor qi
contestafiilor suntem in faza in care 

^suntem 
cu procesul la Curtea dL Apel Bacdu,

termenul fiind mdine sau poimdine. intr-o sdptdm6n[ sau doud maxim ai trebui s6
finalizdm qi avem qi proiect tehnic acolo.

Domnul Florin Zaharia- Deci efectiv lucrdrile vor incepe in cel mai scurt timp.
Domnul lonel Arsene - Imediat ce condiliile meteo permit, voi da ordin de incepere

a lucrdrilor. Chiar nu a linut de colegii mei din Consiliul ludelean qi de mine
A fost o procedurd" la care de dou6 ori nu s-a prezentat nimeni, dupl care s-au

prezentat, s-au contestat ca in Romdnia noastrd. Noi investilii acolo nu puteam sd facem,
atdtatimp c0t avem un proiect pe fonduri europene in derulare pentru 

"i 
u, fi fost finanlat

de DRIIPO qi nu puteau (neinteligibil). Am fbcut cdt am put t niqte plomb6ri .u ,i-l
facem c6t de cOt practicabil.

Mai aveli aici un rdspuns vis-d-vis de transportul ecologic TROLEIBUZUL SA,
pe proiectul Reabilitarea Ei modernizarea transportului ecologic, deci pe un proiect pe
care implementdm unparteneriat cu Primdria din Piatra-Neaml qi la fel iqi urmeaza curzul
firesc. Dar v-am trimis la toli informarea qi o aveli in e-mail-uri.

Informarea despre planul de acliune de la DRUPO cu desz[p ezirea drumurilor
judefene. La fel v-am fEcut informareatoatd, dacd crede{i c5 ceva de ui"i 6 v-a ldmurit,
ne faceli din nou interpelare. Au fost probleme cu deszdpezirea?

Domnul Florin Zaharia - Au fost in spa{iul public informafii, chiar qi in media
despre accidente care s-au intdmplat din cauzicarosabilului, chiar ji accidente mortale.

Domnul Ionel Arsene - $titi cum e, iama nu-i ca yara) vorba unui celebru om
politic. Da, sunt situalii in care nu {ine efectiv de nimeni. Aici toate utilajele sunt cu GpS
colegii mei au urmdrit exact traseele, unde se afld fiecare maqind, cdt au des zdpezit,c6nd
gi dacd ar fi vrut s[ fac[ ceva cinev a, totnu putea pentru c[ totul era pe Gps.
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Domnul Florin Zaharia- Voiam sd venim cu o propunere pentru aintegrasemnalul
GPS al maqinilor intr-o aplicalie care sd apardpe site-ul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Sigur.
Domnul Florin Zahaia- Pentru a fi urmdrita in dmp real activitateaacestora.
Domnul Ionel Arsene - E foarte bine. Orice poate imbundtdli chestiunea aceasta

suntem deschigi, mai ales pentru transparen!6. Doarpe subiectul acesta cu deszdp ezirea
a fost cu DRUPO?

Aceste 3 informrri au ajuns la toli consilierii jude{eni, da?
Doamna Daniela Soroceanu - Avem buletinele de vot cu cele patru propuneri:

domnul Dragoq Victor Chitic, doamna Mdddlina-Veronica Ciubotaru, domnul^Florin
Adrian Hopqa qi domnul Cdtdlin Chifei. Acesta este modelul. Rugim membrii comisiei
sd verifice buletinele de vot. Pe procesul verbal, pentru cd" data11gcut6 a plecatdin sald
cineva fErd sd vote.ze qi ulterior a plecat cineva chiar dacd avotat,apar niqte menfiuni noi.

Doamna Mihaela-Elena Isciuc - Avem 2 candidali propuqi plntru vicepreqedinte qi
amOndoi fac parte din comisie. E in reguld?

Doamna Daniela Soroceanu - Nu e nicio problemd , dacd"pot partic ipalavot iqi pot
numdra qi buletinele de vot.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Doamna Soroce anu, fald, de qedin! a antefioard
(neinteligibil) o procedurd similard, acum noi (neinteligibil) ra nL doar cu una singur6 cu
DA gi trebuia sd fie cu doar doi DA

Doamna Daniela soroceanu - Maxim 2 de DA. Dac[ sunt 3 sau 4 deja...
Domnul FlorinAdrian Hopqa - Se anuleazd,. gi poate fi qi unul qi doi de DA.
Doamna Daniela Soroceanu - Maxim 2 spune. In procedura pe carc aliaprobat-o

mai inainte, maxim 2 spune.
Domnul FlorinAdrian Hopqa - voiam s6 vrd dacd aminleles bine.
Doamna Daniela Soroceanu - $i induntrul acelei cdsu{e, veli pune acel DA.
Domnul Ionel Arsene - Mullumesc. Invit secretarul general al judefului sd

procedeze la apelul nominal.

(se des/dsoard procedura de vot, precum ;i operaliunea de numdrare a voturilor
exprimate)

Reluar ea lucrdrilor ; edinlei

Domnul Ionel Arsene - Invit secretarul general al judelului s[ prezinte reniltatul
votului exprimat.

Doamna Daniela Soroceanu - Proces verbal privind reniltatele votului exprimat
pentru alegerea vicepreqedinfilor Consiliului Judelean Neam!, inregistrat sub nr. 4019 din
17.02.2021
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Au fost propugi gi inscriqi pe buletinele de vot: domnul Dragoq Victor Chitic,
doamna Mdddlina-Veronica Ciubotaru, domnul Florin-Adrian Hopqali do-rrrl C6tdlin
Chilei.

Dupi deschiderea urnei qi numdrarea buletinelor de vot, anex ate la prezentul
proces-verbal ce face parte integranti din hotrrdre, s-a constatat:

- au fost 35 voturi tipdrite;
- au fost 35 voturi exprimate;
- nu au voturi neexprimate prin neparticip are lavot sau prin absenld de la vot;
- 35 voturi au fost valabile;
- 0 voturi au fost nule.

S -au oblinut urmltoarele r ezultate:
- Dragoq Victor Chitic -19 voturi,,pentru,,;
- Mbddlina -Veronica Ciubotaru -18 voturi,pefltru',;
- Florin-Adrian Hopqa -17 voturi,,pentru,,;
- Citdlin Chi{ei - l6 voturi,,pentru,,.

Avdnd drept criteriu cel mai mare numir de voturi, raportatla majoritatea aleEilor,
comisia de numdrare constatd alegerea ca vicepreqedinti ai Consiliului iudelean Neamt a
domnului Dragoq Victor Chitic qi a doamnei Mdd6lina-Veronica Ciubotaru.

Au semnat toti cei 5 membri ai comisiei de numdrare qi a consemnat Secretarul
general al judefului.

Domnul Ionel.Arsene - Mullumesc, doamna secretar general. Lafinaldafi-mi voie
sd dau citire hotdrdrii care consfin{eqte voinfa exprimat[ prin vot:

ruorinAnn
privind alegerea vicepreqedin{ilor Consiliului Judefean Neam{

Consiliul Judefean Neamf;
Avdnd in vedere prevederile art.l73 alin.(2) lit.,,t'qi ale art.18g alin.(1) qi (2) din

Ordonanla de urgen!6 a Guvernului rr.57/2019 privind Codul administrativ, cu
modificdrile qi completdrile ulterioare, ale Ordonanlei de urgen{d a Guvernului
nr.l90/2020 privind unele m[suri de asigurare a condi]iilor de conJituire qi de depunere
a jurdmdntului de cdtre autoritdtile administra[ieipubHte locale, precum qi ale art.36 din
Regulamentul de otganizare gi funclionare a Consiliului Jude,tean Neam!, aprobat prin
Hot[rdrea Consiliului Judelean Neam! nr.l92/2019;

Examin6nd referatul de aprobare nr. 35041202I al. domnului Ionel
preqedintele Consiliului Judelean Neam!;

Arsene,

Ydzdnd raportul de specialitate nr. 3504/2021 al Direcliei Generale Juridice qi
Relalii Internalionale, avizul Comisiei pentru administratie publicd locald, juridicd,



respectarea drepturilor qi a libertdlilor cetdteneqti, precum gi rezultatul votului secret
consemnat in procesul verbal nr.40r9l202r ar comisiei de numlrare;

Ludnd act de dezbaterile din gedinla plenului Consiliului Jude{ean Neam!;
in temeiul dispoziliilor art-196 alin.(l) Iit.,,a" din Ordon-an[a de urgenld a

Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ, cu modific[rile qi comfletdrile
ulterioare;

HorARAgrE:

Art.L: Se aleg in funclia de vicepreqedinte al Consiliului Judetean Neam! domnul
chitic Dragoq victor qi doamna ciubotaru Midilina-veronica.

Art.2: Secretarul general al judelului va asigura comunicar ea prezerftei hot6r6ri
instituliilor $i autorit[lilor interesate, prin iniermediul Serviciului gestionarea
documentelor, evidenla lucrdrilor Consiliului Judetean qi publicarea in monitorul oficial
local.

PRE$EDINTE
Ionel ARSENE

CONTRASEMNEAZA:
SECRETARUL GENERAL AL JUDETULUI

Daniela SOROCEANU

. ii rugdm pe c-9i doi vicepreqedinli si ia loc l6ng6 mine. Domnule vicepreqedinte,
doamn[ vicepreqedinte, vd spun bun venit in funcliile alese de catre 

'colegii
dumneavoasttd,, vd, txez mult succes, sd reuqim sd facem impreun6 ceea ce aqteaptd
locuitorii,judgfu.lui Neam! de la noi, adic[ o administralie eficienta pusd in'slujba
cet6feanului. Imi exprim incd o datd dorinla cd incepAnd cu acest moment vom termina
cu jocurile politice de la nivelul Consiliului Judelean qi vom trece la cele administrative.
Adic6 atunci cdnd am depus jurdmdntul pentru noul mandat de preqedinte al Consiliului
Judelean v-am spus cd vreau si fac mai multd administralie qi mai pulind politic[. Au
trecut deja mult"_lyry 9e c6nd majoritatea, ,,Ali4a pentru Modemizarea Neamtului,,,
PMP qi uneori 9i PRO ROMANIA am incercat sa facem administralie cu frdnade m6nd
trasd de PNL qi USR.

Domnul Dumitru Acatrinei -serios ?
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Domnul Ionel Arsene - Sper c5 se inchide, incd o datd, vorbili frumos, ridicafi
mdna, dupd ce termin de vorbit, vd dau eu cuvdntul. Nu mai vorbili peste preqedintele
Consiliului Judefean. Sper ca in continuare sE ne punem la treabd cu ttlii qi vd vreau pe
toli deopotrivi qi st6nga gi dreapta parteneri in proiectele pe care le ,oi iniliu la nivelul
Consiliului Judelean pentru modemizarea Neamfului pentru c[ vrem s6 modernizdm
Neamlul aga cum meritd.

Aceasta a fost promisiune mea qi in campania electorald Ei dup[ ce 77.000 de
nemleni mi-au dat votul qi nu mi voi abate de la asta. Voi moderniza Neam,tul indiferent
dacd unii vor sau nu. Aqadar, sunt absolut convins ci voi avea sprijinul celor doi
vicepreqedinli, al colegilor mei consilieri judeleni Ei a dumneavoastrd, *rrili..ii judeleni
din opozilia din Consiliului Judelean pentru cd timpul trece foarte repede sA qtiliqi peste
4 ani de zile ne intoarcem iar la urne, asta v-am spus-o ;i in ultimii'  ani. Vlnili'aiaturi
de mine sd moderniza{i Neamful pentru cd vd iau parteneri. N-a!i vrut, ali vdzttt ce ali
pdlit la vot. Vd spun incd o datd qi acum: venili alSturi de mine in urm6torii 4 anipentru
cd vom beneficia deopotriv[ ;i dumneavoastrd de voturi qi nemlenii de bun6stare. inc5 o
datd'vdmul,tumesc pentru prezenld., o sd-i dau cuvdntul cu voia dumneavoastri, domnule
vicepreqedinte,domniEoarei vicepreqedinte, dup[ care va lua cuvdntul qi domnul
vicepreEedinte Dragoq Victor Chitic.

Doamna Mdddlina-Veronica Ciubotaru - Bun[ ziua. Doresc sd mullumesc in
primul rdnd celor peste 16.000 de nemleni care, la alegerile locale, au acordat votul
Partidului PRO ROMANIA, datoritd lor am ajuns in Consiliul Judetean. ii multumesc
domnului preqedinte pentru propunere qi coligilor consilierilor judeleni p.rt"i r"i"f
acordat, promit sd nu vd, dezamdgesc gi s[ facem lucruri bune pentru jude1. Mullumesc.

Domnul Ionel Arsene - Mul,tumesc qi mult succes. Domnule vicepregedinte Chitic
Dragoq, vi rog.

Domnul Dragoq Victor Chitic - $i eu vreau sd incep prin a mullumi nemfenilor
pentru faptul c[ prin voturile acordate suntem 3 consilieri din partea partidului Mi;carea
Popular5 in Consiliul Judefean, vreau sd mulpmesc colegilor mei din pMp pentru c6 au
suslinut candidaturameapentru funcfia de vicepreqedinte, sd le mullumesc consilierilor
judeleni care au suslinut aceasti candidaturd qi m-au votat astdzi Ei vreau s6 vd spun c6
voi fi un partener pentru fiecare consilier judelean indiferent de partidul politic din care
face parte, de asemenea voi fi un partener corect pentru fiecare p.i*u, din judelul Neam!,
qenlru cd qi voinlamea este ca impreund sd dezvoltSm judelul Neaml qi v-aq invita sd ne
dezbtdcdm de haina politicd, sd l6sdm g6lceava politic[ qi sa trece m ia'treabh. Sa sper[m
cd'la finalul acestui mandat vom putea sd venim infalanemlenilor curealiz6ri concrete
pe care nemfenii le a;teapta. VA mullumesc!

Domnul Ionel Arsene - Dacd dintre dumneavoastrd vrea sd mai ia cineva cuvantul?
Domnul Florin Zaharia- AE vrea s6 intervin.
Domnul lonel Arsene - V6 rog!
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D omnul F I orin Zaharia-Dumne avo s trd fri afirmat c 6 j udef u 1 Ne am! nu a b enefi ci at
de proiectele (neinteligibil) implementate in ultimele doud luni din ca\zaUSR-ului si a
PNL-ului care v-au pus bele in roate.

Domnul Ionel Arsene - Eu nu am afirmat asta.
Domnul Dumitru Acatrinei - Ba da, ali spus mai devreme chestia asta.
Domnul Ionel Arsene - Nu, nu. Fili atenli la cuvintele mele, vd rog, mult mai atenli.
Domnul Florin Zaharia- Consiliul Judefean a mers cu fr6na de m6n6 trasd, ceva

de genul dstaali spus. Noi vrem si ajut[m la modernizarcaNeamlului, dar atdtatimp c6t
dumneavoastrd o sd venifi cu proiecte gen 15 milioane de lei pentru metru liniar de cablu
nu vom fi niciodatd de acord cu aqa ceva (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene - Domnule Zaharia, vi promit cd dacb,venili cu un proiect
de hot6rdre, aveli deschidere.

Domnul Florin Zaharia - Dumneavoastri vorbili la microfon. Trei ani mai sunt
pdn6la alegeri, cum a{i spus, timpul trece, posibil la urmdtoarele alegeri mulli dintre noi
sd fim in libertate, iar unii sd fie acolo unde (neinterigibil)

Domnul Ionel Arsene - Fiecare cu norocul lui. Deci, orice proiect de hotdr6re
iniliat de un consilier judefean, care este in beneficiul nemfeniior, va avea toatd
deschiderea mea in calitate de preqedinte al Consiliului Judefean, in beneficiul
nemlenilor.Da? Vd rog, asta sd lineli minte!

Domnul Valentin-Constantin Stavarache Tuturor nemlenilor sau a unor
nemleni?

Domnul
Domnul

omiteli.
Domnul Ionel Arsene - Dacd mai este cineva? v6 rog, domnule Hopqa!
Domnul Florin Adrian Hopqa - Vreau sd le mulgumesc qi eu consilierilor judeleni

care m-au votat astdzi, colegilor din USR, bineinfeles colegilor mei din PNL qi celorialli
colegi care m-au votat, indiferent dacd sunt parte din alian16, probabil cd afost qi un vot
de la PRO ROMANIA, dar nu sunt sigur. Referitor la ce rprrrr.u tovardqul Arsene, c6 a
avut bele ?n roate mandatul trecut, astea sunt gogoqi care le-a vdndut ...

Domnul Ionel Arsene - Domnul preqedinte Arsene, nu tovardqul Arsene.
Tovariqul Arsene imi spui ?n campanie, Florin. Aici sunt domnul preqedinte Arsene,
pentru tine. Respect[ nemfenii care m-au votat, nu pe mine.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Demonstrali inci o datd, cd sunteli tovar[q. Eu nu
v-am intrerupt pe dumneavoastrd qi de aceea v6 rog...

Domnul Ionel Arsene - Tovard$ eram in epoca trecut6. Acum sunt domnul
preEedinte Arsene pentru tine.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Aqa cum spune tovardqul Arsene gogoqi in
continuare cd" a funcfionat cu frdna de mdn[ trasd mandatul trecut. Dar cine i-aias frlanaZ
$i-a tras-o el singurel. Pentru cd, a avutmajoritate spre absolutd in Consiliul Judefean, a
avut guverlare, cine l-a impiedicat sd modernizeze Spitalul Judelean unde au murit

Ionel Arsene - Al tuturor, da. Nu vrem s[ omitem pe nimeni.
Valentin-Constantin Stavarache - pentru c6 se mai int6mpl[ s[ mai



oameni, cine l-a impiedicat sd modemizeze societSlile Consiliului Judelean
(Troleibuzul), cine l-a impiedicat...

Domnul Ionel Arsene - Declaraliile politice altddatd", aici facem administrafie.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Eu v-am rugat. Puteli s[-i tliali microfonul?
Domnul Radu Tudorel - Suntem singurul spital judelean care am fost suport

covlD din !ard. cine a nominalizat spitalul Judelean suport covlD?
Domnul Ionel Arsene - De ce a mutat suport COVID -ul de Ia Roman \aPiatra

Neam!, domnule Hopga, voi liberalilor?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Deci nimeni nu v-a impiedicat ...
Domnul Radu Tudorel - (neinteligibil) Spital Judelean suport covid qi restul

populaliei ce face?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Am qi eu o intrebare: acum de ce nu-l intrerupeli?

Adicd colegii mei cum v-au pus o intrebare dumneavoastrd(neinteligibil) -

Domnul lonel Arsene - Vorbea cu tine, nu cu mine.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Pdi nu, dar e normal in calitate de preqedinte de

Eedinld qi dac[tot vrei sd fii preqedinte, trebuie s[ demonstrezicdeqti preqedintele tuturor.
Domnul Ionel Arsene - Nu a$ vrea s6 m6 bag intre voi.
Domnul Florin Adrian Hopqa - PAi nu, i1i intinzi mdinile qi zici cd vrei sd

moderniz[m impreuni Neamlul, dar tu vrei si modernizdm doar cu o parte, nu cu toatd
lumea.

Domnul Ionel Asene - Nu, cu toat6lumea, Florin.
Domnul Florin Adrian Hopqa -vd mulfumesc! Doamne ajutd!
Domnul Ionel Arsene - Domnule Hopqa, uitali, avem aici o adresd de la Registrul

Auto Romdn, filiala Bucureqti Ei spune aqa: Cdtre Consiliul Judelean Neam!, domnul
director general, in care spune aqa: referitor la adresa dumneavo astrd, pentru cd noi am
fbcut o adresd inregistratd la RAR sub nr. 3494 din 1 1 .02.2021,v[ inform dm cdla nivelul
RAR (neinteligibil) nu existd funclia de director general adjunct. Funclia de qef de
reptezerrtan![ nu este echivalentd cu funclia de director general adjunct, spune directorul
general al RAR Romdnia. Atribuliile qefului de reprezentanla pot fi asimilate atribuliilor
de director executiv, respectiv de organizare qi coordonare a activitdlii desfbguraie in
cadrul rcprezentanlei.

Domnule, aceasta la mine sund cam, nu qtiu cum s6-!i spun, director executiv,
asta-i de ANI. Dumneata eqti in incompatibilitate cu funclia de consilier judepan,
conform cu ceea ce spune autoritatea care te-a angajat prin transfer de la ABA pfiUf,
Apele Romdne Iaqi.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Da.
Domnul Ionel Arsene - inleleg cd dumneavoastrd acolo aveli examenul luat, nu?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu, domnule eu sunt angajat la Registrul Auto

Romdn. Lisafi-mi (neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - AIi dat examen? pentru cd nu mai stiu.
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Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu discutdm in Consiliul Judefean o chestiune
personal[ (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene - Ok. Nu o mai discutdm. Grta.
Domnul Florin Adrian Hopqa - (neinteligibil) vedeli articole ;i niqte poveqti...
Domnul Ionel Arsene - Dacd nu vrefi nu o mai discutim. Dar r[spunsul de la

RAR era de datoria mea s[ vi-l aduc la cunoEtinfi.
Domnul Florin Adrian Hop;a- Foarte bine ai ftcut. i1i mulfumesc.

II. Diverse.
Domnul Ionel Arsene - Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi,declar

inchise lucririle qedinlei, dragi colegi. Mullumesc.

PRE$EDINTE,

Ionel ARSENE

SECRETARUL GENERAL AL JUDETULUI,

Daniela SOROCEANU

iNrocnrn',
Olivia DAVID
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